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Heminstruktörerna ger synskadade stöd i att klara sin vardag. Det finns i dag 
inte medel för tillräckligt många heminstruktörer i stadsdelsnämndernas 
budgetar – därför sägs de upp. 
 I Älvsjö t.ex. har heminstruktören beslutat sig för att sluta sin tjänst. Detta 
innebär att de synskadade som inte får denna träning blir mer beroende av 
hemtjänsten. I sin tur medför det för den enskilde att isoleringen ökar på grund 
av utebliven orienteringsträning i och omkring bostaden, sämre mathållning 
med sämre hälsa som följd och inte minst fördyrade levnadsomkostnader. 
Detta för med sig förlust av delaktighet och jämställdhet och därmed minskad 
livskvalitet! De som drabbas hårdast är ensamstående synskadade och främst 
kvinnor. 
 För staden innebär det i längden större omkostnader till en sämre kvalitet, 
vilket både staden och de funktionshindrade förlorar på. 
 Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande frågor till ansvarigt 
borgarråd: 

1. Hur många heminstruktörer finns det i dag i staden? 
2. Är detta ett lämpligt antal för att upprätthålla kvaliteten i verksamheten 

t.ex. enligt de krav som de synskadade ställer?  
3. Anser Du att hemtjänsten kan sköta heminstruktörernas arbete lika bra? 
4. Är Du beredd att öka stadsdelarnas budget så att tillräckligt många 

heminstruktörer kan anställas?  
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